
 

1  

P R O T O K Ó Ł Nr XXIV/2012 

z obrad XXIV, Sesji Rady Miejskiej w Blachowni, 

odbytej w dniu 24 października 2012 roku. 

w Sali Konferencyjnej Ośrodka Sportu i Rekreacji 

 w Blachowni przy ul. Sportowej 1 

 

Obrady rozpoczęto o godz. 15 
00

, zakończono o godz. 17 
10

. 

Przewodniczył: Przewodniczący Rady Miejskiej w Blachowni – Henryk Kania 

 

W obradach uczestniczyło 14 radnych, co stanowi 93 % ustawowego składu Rady. 

Ponadto w obradach uczestniczyli: 

Burmistrz Blachowni, 

Skarbnik Gminy, 

Radca Prawny, 

Dyrektor Biblioteki, 

Dyrektora MDK 

Prezes OSiR Sp. z o.o. 

Kierownicy Referatów, 

Kierownik ZMK, 

Sołtysi, 

Mieszkańcy, 

Załączniki: 

1. Lista obecności radnych. 

2. Lista obecności osób zaproszonych. 

3. Lista obecności sołtysów. 

4. Informacja Burmistrza Blachowni o złożonych oświadczeniach majątkowych. 

5. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej o złożonych oświadczeniach majątkowych. 

6. Interpelacja Radnego Krzysztofa Imiołka. 

7. Interpelacja Radnej Bożeny Forma. 

8. Interpelacja Radnej Bożeny Forma. 

9. Interpelacja Radnej Edyty Mandryk. 

10. Interpelacja Radnego Marka Kułakowskiego. 

11. Interpelacja Radnego Marka Kułakowskiego. 

12. Interpelacja Radnego Marka Kułakowskiego. 

13. Opinie Komisji Budżetu, Infrastruktury, Gospodarki Komunalnej, Ochrony Środowiska i 

Rolnictwa – 8.  

14. Wniosek Komisji Budżetu, Infrastruktury, Gospodarki Komunalnej, Ochrony Środowiska i 

Rolnictwa. 

15. Opinie Komisji Polityki Społecznej, Zdrowia, Oświaty, Kultury i Sportu, Promocji Gminy i 

Integracji Europejskiej -5. 

16. Opinie Komisji Rewizyjnej - 4. 

17. Uchwała Nr 140/XXIV/2012 w sprawie zmiany w składzie osobowym Komisji Polityki 

Społecznej, Zdrowia, Oświaty, Kultury i Sportu, Promocji Gminy i Integracji Europejskiej. 

18. Uchwała Nr 141/XXIV/2012 w sprawie w sprawie przyjęcia statutu Zarządu Mieniem 

Komunalnym w Blachowni. 

19. Uchwała Nr 142//XXIV/2012 w sprawie w sprawie podziału Gminy Blachownia na okręgi 

wyborcze oraz ustalenia ich granic, numerów i liczby radnych wybieranych w każdym okręgu. 

20. Uchwała Nr 143/XXIV/2012 w sprawie wyboru metody ustalania opłaty za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi oraz ustalania wysokości stawki tej opłaty. 

21. Uchwała Nr 144/XXIV/2012 w sprawie terminu, częstotliwości i trybu opłat 

za gospodarowanie odpadami komunalnymi. 
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22. Uchwała Nr 145//XXIV/2012 w sprawie wymagań, jakie powinien spełniać przedsiębiorca 

ubiegający się o uzyskanie zezwolenia w zakresie opróżniania zbiorników bezodpływowych 

i transportu nieczystości ciekłych na terenie gminy Blachownia. 

23. Uchwała Nr 146//XXIV/2012 w sprawie określenia warunków i zasad korzystania z 

przystanków komunikacyjnych, których właścicielem 

lub zarządzającym jest Gmina Blachownia. 

24. Uchwała Nr 147/XXIV/2012 w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Blachownia na rok 2012.  

25. Uchwała Nr 148/XXIV/2012 w sprawie zmian w budżecie gminy i planie finansowym na rok 

2012. 

26. Informacja Burmistrza Blachowni o stanie realizacji zadań oświatowych Gminy Blachownia 

w roku szkolnym 2011/2012. 

27. Protokół Komisji Uchwał i Wniosków 

 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie obrad sesji i stwierdzenie jej prawomocności. 

2. Przyjęcie proponowanego porządku obrad. 

3. Usprawiedliwienie nieobecności radnych. 

4. Przyjęcie protokołu z sesji Nr XXIII. 

5. Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków 

6. Informacja o pracy Burmistrza w okresie międzysesyjnym. 

7. Informacja Burmistrza Blachowni o złożonych oświadczeniach majątkowych. 

8. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej o złożonych oświadczeniach majątkowych. 

9. Interpelacje i wnioski radnych. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany w składzie osobowym Komisji Polityki Społecznej, 

Zdrowia, Oświaty, Kultury i Sporu, Promocji Gminy i Integracji Europejskiej. 

11a. Podjęcia uchwały w sprawie przyjęcia statutu Zarządu Mieniem Komunalnym 

       w Blachowni. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie podziału Gminy Blachownia na okręgi wyborcze oraz ustalenia 

ich granic, numerów i liczby radnych wybieranych w każdym okręgu wyborczym. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie wyboru metody ustalania opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi 

13. Podjęcie uchwały w sprawie terminu, częstotliwości i trybu opłat za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi. 

14. Podjęcie uchwały w sprawie wymagań, jakie powinien spełniać przedsiębiorca ubiegający się 

o uzyskanie zezwolenia w zakresie opróżniania zbiorników bezodpływowych i transportu 

nieczystości ciekłych na terenie Gminy Blachownia.  

15. Podjęcie uchwały w sprawie określenia warunków i zasad korzystania z przystanków 

komunikacyjnych, których właścicielem lub zarządzającym jest Gmina Blachownia. 

16. Podjęcie uchwały w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Blachownia na 

rok 2012. 

17. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2012. 

18. Informacja Burmistrza Blachowni o stanie realizacji zadań oświatowych Gminy Blachownia 

w roku szkolnym 2011/2012. 

19. Udzielenie odpowiedzi na zgłoszone wnioski i interpelacje radnych. 

20. Wolne wnioski. 

21. Zamknięcie obrad XXIV Sesji Rady Miejskiej w Blachowni. 

 

 

Streszczenie przebiegu obrad. 

Ad pkt. 1 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Henryk Kania otwierając obrady Sesji przywitał Radnych,  

P. Burmistrz, Kierowników Referatów, Dyrektorów, Sołtysów i wszystkich przybyłych gości.  
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Ad pkt. 2. 

Burmistrz Blachowni Anetta Ujma złożyła wniosek o wprowadzenie do porządku obrad punktu 

w sprawie podjęcia uchwały w sprawie przyjęcia statutu Zarządu Mieniem Komunalnym 

w Blachowni. 

Ponadto zaproponowała na wniosek Komisji Budżetu, Infrastruktury, Gospodarki Komunalnej, 

Ochrony Środowiska i Rolnictwa zmianę załącznika Nr 2 do projektu uchwały w sprawie określenia 

warunków i zasad korzystania z przystanków komunikacyjnych, których właścicielem 

lub zarządzającym jest Gmina Blachownia. 

 

Przewodniczący Rady Henryk Kania zaproponował wprowadzenie do porządku obrad punktu: 

11 a. Podjęcia uchwały w sprawie przyjęcia statutu Zarządu Mieniem Komunalnym w Blachowni. 

Zmiany do porządku obrad zostały poddane pod głosowanie i przyjęte jednogłośni – 14 głosów „za”. 

Na sali obecnych 14 radnych. 

 

Ad pkt. 3. 

Przewodniczący Komisji Polityki Społecznej, Zdrowia, Oświaty, Kultury i Sportu, Promocji 

Gminy i Integracji Europejskiej Radny Jacek Chudy wnioskował o usprawiedliwienie 

nieobecności na posiedzeniu Komisji w dniu 3 października i 22 października 2012 roku Radnej 

Bożeny Forma ( z powodu spraw zawodowych). 

Przewodniczący Komisji Budżetu, Infrastruktury, Gospodarki Komunalnej, Ochrony 

Środowiska i Rolnictwa – Jerzy Zdunek wnioskował o usprawiedliwienie nieobecności Radnego 

Wacława Matuszewskiego 10 października 2012 roku z powodu pobytu w szpitalu. 

Przewodniczący Rady Henryk Kania prosił o usprawiedliwienie nieobecności na sesji Radnego 

Macieja Ryś z powodu spraw zawodowych (dwudziestoczterogodzinnego dyżuru). 

Sekretarz Komisji Rewizyjnej Małgorzata Sukiennik w imieniu Przewodniczącego Komisji 

Macieja Ryś wnioskował o usprawiedliwienie nieobecności Radnej Bożeny Forma w dniu 23 

października 2012 roku z powodu spraw zawodowych. 

 

Usprawiedliwienie nieobecności Radnych zostało poddane pod głosowanie.  

Usprawiedliwiono Radnych jednogłośnie – 14 głosów „za”. 

Na sali obecnych 14 radnych. 

 

Ad pkt. 4. 

Radna Małgorzata Sukiennik poinformowała, że zapoznała się z protokołem XXIII Sesji Rady 

Miejskiej w Blachowni z 12 września 2012 roku i stwierdziła, że protokół rzetelnie odzwierciedla 

przebieg obrad prosiła o jego przyjęcie. 

Protokół został przyjęty jednogłośnie – 14 głosów „za”. 

Na sali obecnych 14 radnych. 

 

Ad pkt. 5. 

Proponowany skład Komisji Uchwał i Wniosków: 

 Radny Wacław Matuszewski. 

 Radny Jacek Chudy 

 Radny Marek Kułakowski 

Radni wyrazili zgodę na kandydowanie do Komisji Uchwał i Wniosków. 

Skład Komisji został przyjęty jednogłośnie – 14 głosów „za”. 

Na sali obecnych 14 radnych. 

 

Ad pkt. 6. 

Burmistrz Blachowni – Anetta Ujma poinformowała, że w okresie międzysesyjnym od 12 września 

2012roku do 23 października 2012 roku wykonano następujące zadania: 
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1. Przygotowano i przekazano notariuszowi dokumentację dotyczącą sprzedaży 5 mieszkań. 

Akty notarialne zawarto w dniu 16 października br. 

2. W dniu 17 października 2012 przeprowadzono przetarg na sprzedaż działki nr 913/30 (miejsce 

pod garaż) – ul. Kubowicza. Przetarg zakończył się negatywnie z powodu nie wpłacenia 

wadium  

3. W tym samym dniu przeprowadzono przetarg na sprzedaż 4 działek budowlanych położonych 

przy ul. Mostowej w Starej Gorzelni, który również zakończył się negatywnie. 

4. Przygotowano dokumentację i ogłoszono na dzień 15 listopada br. przetargi na dwa lokale 

mieszkalne- drugi przetarg na mieszkanie przy ul. Bankowej 10, oraz mieszkanie 

przy ul. Kubowicza w Blachowni.  

5. Sporządzono i przekazano do Śląskiego Urzędu Wojewódzkiego wniosek o przekazanie 

gminie dotacji celowej na postępowanie w sprawie zwrotu producentom rolnym podatku 

akcyzowego zawartego w cenie oleju napędowego. 

Wnioski złożyło 8 rolników na łączną kwotę 1.411,38 zł 

6. Wydano 31 decyzji o przyznaniu dodatku mieszkaniowego dla najemców lokali komunalnych 

i właścicieli mieszkań komunalnych. 

7. Wydano 36 decyzji o warunkach zabudowy i zagospodarowania terenu. 

8. Przeprowadzono kontrolę w budynku mieszkalnym osób, które ubiegają się o przyznanie 

dofinansowana do modernizacji systemów grzewczych i montażu kolektorów słonecznych. 

Spełnione zostały warunki określone w regulaminie dofinansowania. Sporządzono umowę 

dofinasowania. 

9. Wystąpiono do Starostwa Powiatowego w Częstochowie, o wydanie zezwolenia na usunięcie 

5 sztuk drzew (teren Ryneczku, wzdłuż drogi dojazdowej do garaży).  

10. Przygotowano 10 umów pod miejsca handlowe na sprzedaż kwiatów i zniczy, ·w Blachowni 

przy ul. Cmentarnej.  

11. Przeprowadzono kontrolę w terenie dot. dotycząca sposobu pozbywania się nieczystości 

ciekłych i odpadów komunalnych, w Blachowni ul. Skłodowskiej – Curie, Handlowej, 

Partyzantów. 

12. Z akcji „Sprzątania Świata” zebrano 2,5 tony śmieci, które zostały wywiezione 

na składowisko śmieci w Pałyszu. 

13. Opróżniono czterokrotnie pojemniki do selektywnej zbiórki odpadów.  

14. Umieszczono w schronisku trzy bezpańskie psy. 

15. Przeprowadzono zbiórkę elektro śmieci. 

16. Dokonano 28 wymeldowań z pobytu stałego i 27 zameldowań na pobyt stały. 

17. Dokonano zbiórki śmieci wielkogabarytowych. Podstawiono i wywieziono 10 kontenerów. 

Wywieziono 340 m
 3
 śmieci. Koszt całego przedsięwzięcia wyniósł 7 500 zł. 

18. Wydano 10 decyzji na zajęcie pasa drogowego dróg gminnych. 

19. Wydano 6 decyzji na umieszczenie urządzeń w pasie drogowym. 

20. Trwają prace związane budową kanału sanitarnego w ul. Partyzantów, C. Skłodowskiej, 

Handlowej, Księżycowej.  Planowane zakończenie robót do 30 listopada 2012 r. 

21. Podpisana została umowa na rozbiórkę budynku przy ul. Sienkiewicza 10 w Blachowni. 

22. Podpisana została umowa na remont budynku OSP w Blachownia. 

23. Ogłoszony został przetarg i wyłoniony Wykonawca na remont ulicy Wiśniowej i Krętej 

w Ostrowach. W dniu 16 października 2012 r. został przekazany plac budowy. Termin 

wykonania zadania do 30 listopada 2012 r. 

24. Został wykonany przepust od ul. Długiej w Łojkach do budynków mieszkalnych położonych 

przy wew. drodze dojazdowej. 

25. Ustawiona została nowa wiata przystankowa przy ul. Kościuszki. 

26. Wprowadzona zostanie czasowa organizacja ruchu na dzień Wszystkich Świętych na odcinku 

ulicy Cmentarnej termin obowiązywania zmiany organizacji ruchu od dnia 30 października 

2012 r. do 3 listopada 2012 r.  

Burmistrz Blachowni – Anetta Ujma zaprosiła wszystkich Radnych na obchody dnia Święta 

Niepodległości w dniu 11 listopada 2012 roku. 
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Ad pkt. 7: 

Burmistrz Blachowni – Anetta Ujma przedstawiła informację o złożonych oświadczeniach 

majątkowych (informacja w załączeniu do protokołu). 

Ad pkt. 8: 

Przewodniczący Rady Henryk Kania przedstawił informację o złożonych oświadczeniach 

majątkowych (informacja w załączeniu do protokołu). 

Ad pkt. 9 

Radny Jacek Chudy złożył interpelację w sprawie podjęcie działań przez Komisariat Policji w celu 

ułatwienia ruchu na ulicach: Sportowej i 16 Stycznia, ponieważ podczas sobotniego targu 

przy drogach ustawiają się stargany, które blokują ruch 

Radny Krzysztof Imiołek złożył interpelację w sprawie: 

1. Wykonania tablicy z oznaczeniem granicy Sołectwa Wyrazów. 

2. Propozycji zadań do budżetu Starostwa Powiatowego w Częstochowie jakie złożył 

Burmistrz Blachowni. 

3. Podjęcia realizacji modernizacji chodników na terenie Osiedla Komunalnego. 

Powyższe interpelacje w załączeniu do protokołu. 

 

Radna Bożena Forma – złożyła interpelację w sprawie:  

1. Montażu oświetlenia na ul. Złotej (interpelacja w załączeniu do protokołu). 

2. Przedstawienia wykazu dróg gminnych sfinansowanych i współfinansowanych ze środków 

unijnych (interpelacja w załączeniu do protokołu). 

3. Likwidacji ubytku w ulicy Konopnickiej (na odcinku między ul. Wiśniową a ul. Wspólną), 

który zagraża bezpieczeństwu ruchu. Prosiła o szybką likwidację ubytku. 

4. Zapytała, kiedy rozpoczną się prace remontowe na ul. Wiśniowej i ul. Krętej. Przetargi zostały 

rozstrzygnięte a wykonawcy nie podjęli prac? 

 

Radna Edyta Mandryk złożyła interpelacje w sprawie: 

1. Informowania mieszkańców ulicy Parkowej, 1 Maja, Partyzantów o konieczności 

wykonania prac ingerujących w nawierzchnię przed remontem jezdni. 

2. Wykonania nakładki asfaltowej na odcinakach ul. 1 Maja.  

3. Wykonania nakładki asfaltowej na ul. Parkowej. 

4. Podania informacji, kiedy można kontaktować się Menagerem Sportu. 

5. Umieszczenia na stronie internetowej sprawozdania z działalności Menagerem Sportu. 

6. Zamieszczania na stronie internetowej terminów posiedzeń Komisji Rady. 

7. Naprawy szczelin powstałych w asfalcie na ul. Cmentarnej. 

8. Podania informacji, w jakim celu rozsypywana jest ziemia na skwerze naprzeciw Szkoły 

Nr 1. 

9. Ogłoszenia przetargu na wynajem pomieszczeń w przychodni w Łojkach. 

Powyższe interpelacje w załączeniu do protokołu. 

Radny Marek Kułakowski złożył interpelację w sprawie: 

1. Przycięcia gałęzi drzew naprzeciw bloku nr 8 przy ul. 16 Stycznia (interpelacja 

w załączeniu do protokołu).  

2. Zamontowania lustra ulicznego na skrzyżowaniu ul. Konopnickiej z ul. Wspólną 

(interpelacja w załączeniu do protokołu). 
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3. Uruchomienia porad prawny dla mieszkańców Blachowni (interpelacja w załączeniu 

do protokołu). 

Ponadto zapytał: 

1. Kto wykonał nakładkę na ul. Cmentarnej? Po dwóch latach w asfalcie wystąpiły 

pęknięcia, które obecnie zostały naprawione (zalane). Jakość naprawy usterek jest 

nienajlepsza, ponieważ utrudnia jazdę. 

2. Czy nadal jest zainteresowanie wynajmem hali sportowej, ponieważ słyszał, że niektóre 

ekipy siatkarskie przeniosły się gdzieindziej? Czy łazienki w hali są zdewastowane? 

 

Ad pkt 10. 

Przewodniczący Komisji Budżetu, Infrastruktury, Gospodarki Komunalnej, Ochrony 

Środowiska i Rolnictwa – Jerzy Zdunek przedstawił pozytywną opinię Komisji w sprawie zmiany 

w składzie osobowym Komisji Polityki Społecznej, Zdrowia, Oświaty, Kultury i Sportu, Promocji 

Gminy i Integracji Europejskiej (opinia w załączeniu do protokołu). 

 

Przewodniczący Komisji Polityki Społecznej, Zdrowia, Oświaty, Kultury i Sportu, Promocji 

Gminy i Integracji Europejskiej Radny Jacek Chudy przedstawił pozytywną opinię Komisji 

w sprawie zmiany w składzie osobowym Komisji Polityki Społecznej, Zdrowia, Oświaty, Kultury 

i Sportu, Promocji Gminy i Integracji Europejskiej (opinia w załączeniu do protokołu). 

 

Sekretarz Komisji Rewizyjnej Małgorzata Sukiennik przedstawiła pozytywną opinię Komisji 

w sprawie zmiany w składzie osobowym Komisji Polityki Społecznej, Zdrowia, Oświaty, Kultury 

i Sportu, Promocji Gminy i Integracji Europejskiej (opinia w załączeniu do protokołu). 

 

 

Przewodniczący Komisji Uchwał i Wniosków Wacław Matuszewski odczytał projekt uchwały.  

 

Uchwała Nr 140/XXIV/2012 w sprawie zmiany w składzie osobowym Komisji Polityki Społecznej, 

Zdrowia, Oświaty, Kultury i Sportu, Promocji Gminy i Integracji Europejskiej została podjęta 

większością głosów w stosunku 11 „za”, 3 głosy „wstrzymuję się”, 0 głosów „przeciw”: 

Na sali obecnych 14 radnych.  

 

Ad pkt 11a. 

Przewodniczący Komisji Budżetu, Infrastruktury, Gospodarki Komunalnej, Ochrony 

Środowiska i Rolnictwa – Jerzy Zdunek przedstawił wniosek Komisji w sprawie zmiany 

do projektu uchwały przyjęcia statutu Zarządu Mieniem Komunalnym w Blachowni. 

Komisja proponuje uzupełnić w Rozdziale II „Cel i przedmiot działania”, punktu 3 podpunkt 

„i” o treści „Zapewnienie usuwania nieczystości z koszy ulicznych” dodać „i koszy z terenów 

rekreacyjnych”. 

Po przeprowadzeniu dyskusji w sprawie poprawki.   

Przewodniczący Rady Henryk Kania zaproponował treść poprawki „ Zapewnienie usuwania 

nieczystości z koszy”. Wniosek został przyjęty większością głosów w stosunku 13 głosów „za”, 1 głos 

„wstrzymuję się’, 0 głosów „przeciw”. 

Na sali obecnych 14 radnych.  

 

Przewodniczący Komisji Uchwał i Wniosków Wacław Matuszewski odczytał projekt uchwały.  

 

Uchwała Nr 141/XXIV/2012 w sprawie przyjęcia statutu Zarządu Mieniem Komunalnym 

w Blachowni została podjęta jednogłośnie – 14 głosów „za”. 

Na sali obecnych 14 radnych.  
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Ad pkt 11. 

Przewodniczący Komisji Budżetu, Infrastruktury, Gospodarki Komunalnej, Ochrony 

Środowiska i Rolnictwa – Jerzy Zdunek przedstawił pozytywną opinię Komisji 

w sprawie podziału Gminy Blachownia na okręgi wyborcze oraz ustalenia ich granic, numerów 

i liczby radnych wybieranych w każdym okręgu (opinia w załączeniu do protokołu). 

 

Przewodniczący Komisji Polityki Społecznej, Zdrowia, Oświaty, Kultury i Sportu, Promocji 

Gminy i Integracji Europejskiej Radny Jacek Chudy przedstawił pozytywną opinię Komisji 

w sprawie podziału Gminy Blachownia na okręgi wyborcze oraz ustalenia ich granic, numerów 

i liczby radnych wybieranych w każdym okręgu (opinia w załączeniu do protokołu). 

 

Sekretarz Komisji Rewizyjnej Małgorzata Sukiennik przedstawiła pozytywną opinię Komisji 

w sprawie podziału Gminy Blachownia na okręgi wyborcze oraz ustalenia ich granic, numerów 

i liczby radnych wybieranych w każdym okręgu (opinia w załączeniu do protokołu). 

 

Przewodniczący Komisji Uchwał i Wniosków Wacław Matuszewski odczytał projekt uchwały.  

 

Uchwała Nr 142//XXIV/2012 w sprawie podziału Gminy Blachownia na okręgi wyborcze 

oraz ustalenia ich granic, numerów i liczby radnych wybieranych w każdym okręgu została podjęta 

większością głosów w stosunku: 10 głosów „za”, 4 głosy „wstrzymuję się”, 0 głosów „przeciw”. 

Na sali obecnych 14 radnych.  

 

Ad pkt. 12. 

Przewodniczący Komisji Budżetu, Infrastruktury, Gospodarki Komunalnej, Ochrony 

Środowiska i Rolnictwa – Jerzy Zdunek przedstawił pozytywną opinię Komisji w sprawie wyboru 

metody ustalania opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz ustalania wysokości stawki 

tej opłaty (opinia w załączeniu do protokołu). 

 

Przewodniczący Komisji Uchwał i Wniosków Wacław Matuszewski odczytał projekt uchwały.  

 

Uchwała Nr 143/XXIV/2012 w sprawie wyboru metody ustalania opłaty za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi oraz ustalania wysokości stawki tej opłaty została podjęta  

jednogłośnie: 14 głosów „za”. 

Na sali obecnych 14 radnych.  

 

Ad pkt. 13. 

Przewodniczący Komisji Budżetu, Infrastruktury, Gospodarki Komunalnej, Ochrony 

Środowiska i Rolnictwa – Jerzy Zdunek przedstawił pozytywną opinię Komisji w sprawie terminu, 

częstotliwości i trybu opłat za gospodarowanie odpadami komunalnymi (opinia 

w załączeniu do protokołu). 

 

Przewodniczący Komisji Uchwał i Wniosków Wacław Matuszewski odczytał projekt uchwały.  

 

Uchwała Nr 144/XXIV/2012 w sprawie terminu, częstotliwości i trybu opłat 

za gospodarowanie odpadami komunalnymi została podjęta większością głosów stosunku 13 głosów 

„za”, 1 głos „wstrzymuje się”, 0 głosów „przeciw”.  

Na sali obecnych 14 radnych.  

 

Radny Marek Kułakowski zapytał czy istnieje możliwość podejmowania uchwał zmieniających w/w 

uchwałę, ponieważ uważa, że termin wnoszenia opłat nie jest korzystny dla części mieszkańców. 

Przewodniczący Rady Henryk Kania odpowiedziała, że rada ma możliwość wprowadzenia zmian 

do uchwały.  
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Ad pkt. 14. 

Przewodniczący Komisji Budżetu, Infrastruktury, Gospodarki Komunalnej, Ochrony 

Środowiska i Rolnictwa – Jerzy Zdunek przedstawił pozytywną opinię Komisji w sprawie 

wymagań, jakie powinien spełniać przedsiębiorca ubiegający się o uzyskanie zezwolenia 

w zakresie opróżniania zbiorników bezodpływowych i transportu nieczystości ciekłych 

na terenie gminy Blachownia (opinia w załączeniu do protokołu). 

 

Przewodniczący Komisji Uchwał i Wniosków Wacław Matuszewski zapoznał z projektem 

uchwały.  

 

Uchwała Nr 145//XXIV/2012 w sprawie wymagań, jakie powinien spełniać przedsiębiorca 

ubiegający się o uzyskanie zezwolenia w zakresie opróżniania zbiorników bezodpływowych 

i transportu nieczystości ciekłych na terenie gminy Blachownia została podjęta jednogłośnie - 14 

głosów „za”. 

Na sali obecnych 14 radnych.  

 

Ad pkt. 15. 

Przewodniczący Komisji Budżetu, Infrastruktury, Gospodarki Komunalnej, Ochrony 

Środowiska i Rolnictwa – Jerzy Zdunek przedstawił pozytywną opinię Komisji w sprawie 

określenia warunków i zasad korzystania z przystanków komunikacyjnych, których właścicielem lub 

zarządzającym jest Gmina Blachownia (opinia w załączeniu do protokołu). 

 

Przewodniczący Komisji Polityki Społecznej, Zdrowia, Oświaty, Kultury i Sportu, Promocji 

Gminy i Integracji Europejskiej Radny Jacek Chudy przedstawił pozytywną opinię Komisji w 

sprawie określenia warunków i zasad korzystania z przystanków komunikacyjnych, których 

właścicielem lub zarządzającym jest Gmina Blachownia (opinia w załączeniu do protokołu). 

 

Przewodniczący Komisji Uchwał i Wniosków Wacław Matuszewski odczytał projekt uchwały.  

 

Wiceprzewodniczący Rady Sławomir Lisek złożył wniosek o dopisanie w § 1 punkcie 1 

projektu uchwały za słowem „właścicielem” dodanie słów „lub zarządzającym”. Pozostała część 

punktu pozostaje bez zmian. 

Po wprowadzeniu poprawki uchwała została poddana pod głosowanie. 

Uchwała Nr 146//XXIV/2012 w sprawie określenia warunków i zasad korzystania 

z przystanków komunikacyjnych, których właścicielem lub zarządzającym jest Gmina Blachownia 

została podjęta jednogłośnie. 

Na sali obecnych 14 radnych.  

 

Ad pkt. 16. 

Przewodniczący Komisji Budżetu, Infrastruktury, Gospodarki Komunalnej, Ochrony 

Środowiska i Rolnictwa – Jerzy Zdunek przedstawił pozytywną opinię Komisji w sprawie zmian 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Blachownia na rok 2012 (opinia w załączeniu 

do protokołu). 

 

Przewodniczący Komisji Polityki Społecznej, Zdrowia, Oświaty, Kultury i Sportu, Promocji 

Gminy i Integracji Europejskiej Radny Jacek Chudy przedstawił pozytywną opinię Komisji 

w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Blachownia na rok 2012 (opinia 

w załączeniu do protokołu). 

 

Sekretarz Komisji Rewizyjnej Małgorzata Sukiennik przedstawiła pozytywną opinię Komisji 

w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Blachownia na rok 2012 (opinia 

w załączeniu do protokołu). 
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Radna Bożena Forma prosiła o uzasadnienie, dlaczego wyprowadza się zadanie „Odwodnienie 

Ostrów” i wydłuża termin realizacji zadania „Budowa wodociągu do 2015 roku”. 

Przewodniczący Rady Henryk Kania stwierdził, że projekt uchwały był wyjaśniany na Komisjach 

i dyskusji w tym temacie nie przewiduje. 

 

Przewodniczący Komisji Uchwał i Wniosków Wacław Matuszewski odczytał projekt uchwały. 

 

Uchwała Nr 147/XXIV/2012 w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Blachownia 

na rok 2012 została podjęta większością głosów stosunku 11 głosów „za”, 3 głosy „wstrzymuje się”, 0 

głosów „przeciw”.  

Na sali obecnych 14 radnych.  

 

Ad pkt. 17. 

Przewodniczący Komisji Budżetu, Infrastruktury, Gospodarki Komunalnej, Ochrony 

Środowiska i Rolnictwa – Jerzy Zdunek przedstawił pozytywną opinię Komisji w sprawie zmian w 

budżecie gminy i planie finansowym na rok 2012 (opinia w załączeniu do protokołu). 

Przewodniczący Komisji Polityki Społecznej, Zdrowia, Oświaty, Kultury i Sportu, Promocji 

Gminy i Integracji Europejskiej Radny Jacek Chudy przedstawił pozytywną opinię Komisji 

w sprawie zmian w budżecie gminy i planie finansowym na rok 2012 (opinia w załączeniu 

do protokołu). 

Sekretarz Komisji Rewizyjnej Małgorzata Sukiennik przedstawiła pozytywną opinię Komisji 

w sprawie zmian w budżecie gminy i planie finansowym na rok 2012 (opinia w załączeniu 

do protokołu). 

 

Przewodniczący Komisji Uchwał i Wniosków Wacław Matuszewski odczytał projekt uchwały. 

 

Uchwała Nr 148/XXIV/2012 w sprawie zmian w budżecie gminy i planie finansowym na rok 2012 

została podjęta większością głosów stosunku 11 głosów „za”, 3 głosy „wstrzymuje się”, 

0 głosów „przeciw”.  

Na sali obecnych 14 radnych.  

 

Ad pkt. 18. 

Burmistrza Blachowni Anetta Ujma poinformowała, że Radni otrzymali pisemną informację 

o stanie realizacji zadań oświatowych Gminy Blachownia w roku szkolnym 2011/2012 (informacja w 

załączeniu do protokołu) i zapytała czy w tej sprawie są pytania. 

Wobec braku pytań Przewodniczący przeszedł do następnego punktu. 

 

Ad pkt. 19. 

Burmistrz Blachowni Anetta Ujma udzieliła odpowiedzi na wnioski i interpelacje Radnych: 

Radnemu Jackowi Chudemu w sprawie blokowaniu przejazdu przez ul. Sportowa i 16 Stycznia 

w dni targowe odpowiedziała, że interpelacja zostanie przekazana do Komisariatu Policji 

w Blachowni. 

 

Radnemu Krzysztofowi Imiołkowi w sprawie:  

1. Tablicy Sołectwa Wyrazów odpowiedziała, że tablica jest bardzo zniszczona i w najbliższym 

czasie zostanie wymieniona. 

2. Propozycji zadań do budżetu Starostwa poinformowała, że do Starostwa został złożony jeden 

wniosek o ujęcie w budżecie oczyszczenia i odmulenia zbiornika wodnego, ponieważ jest 

to dla Gminy zadania priorytetowe.  

3. Modernizacji chodników odpowiedziała, że stan chodników w osiedlu jest bardzo zły. 

Wniosek będzie wzięty pod uwagę w następnych budżetach. Nie wiadomo czy w tym roku 

będzie można wykorzystać środki ze sprzedaży mieszkań, ponieważ procedura cały czas trwa. 
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Radnej Bożenie Forma w sprawie:  

1. Montażu oświetlenia na ul. Złotej poinformowała, że został wykonany projekt organizacji 

ruchu jednak środków w budżecie nie wystarcza na wszystkie zadania. W pierwszej kolejności 

wykonywane są zadania drogowe.  

2. Likwidacji ubytku w ulicy Konopnickiej wyjaśniła, że zadania będą realizowane w miarę 

posiadanych środków. W pierwszej kolejności realizowane są zadania, na które otrzymujemy 

dofinansowanie.  

3. Przedstawienia wykazu dróg gminnych sfinansowanych i współfinansowanych ze środków 

unijnych odpowiedziała, że zostanie zamieszczona na stronie internetowej Urzędu informacja 

nie w postaci wykazu dróg, ale informacja o pozyskanych środkach. 

4. Terminu rozpoczęcia prac remontowych na ul. Wiśniowej i ul. Krętej poinformowała, że teren 

budowy został przekazany wykonawcy. W przekazaniu terenu budowy biorą udział różne 

instytucje, które wypowiadają się na temat swojej infrastruktury. Obecnie wodociągi 

sprawdzają swoje media. Zgodnie z umową asfalt ma być położony do końca listopada. 

 

Radnej Edycie Mandryk w sprawie:  

1. Informowania mieszkańców ulicy Parkowej, 1 Maja, Partyzantów o konieczności wykonania 

prac ingerujących w nawierzchnię przed remontem jezdni wyjaśniła, że informacja jest 

wysyłana do mieszkańców w momencie, kiedy wiadomo, że inwestycja będzie realizowana. 

Obecnie konstruowany jest budżet na następny rok i nie można powiedzieć, które inwestycje 

będą realizowane. Uważa, że informacja obecnie byłaby przedwczesna. 

2. Wykonania nakładki asfaltowej na odcinakach ul. 1 Maja, na ulicy Parkowej odpowiedziała, 

że wnioski będą wzięte pod uwagę przy konstruowaniu budżetu. 

3. Podania informacji, kiedy można kontaktować się Menagerem Sportu poinformowała, że na 

tablicy ogłoszeń Hali Sportowej zamieszczony jest telefon. Z Menagerem można kontaktowa 

się telefonicznie lub osobiście, ponieważ często przebywa w Hali. 

4. Umieszczenia na stronie internetowej sprawozdania z działalności Menagerem Sportu 

odpowiedziała, że sprawozdanie z działalności Hali zostało przedstawione na posiedzeniu 

Komisji Oświaty. Jeżeli zaistnieje potrzeba to na koniec roku sprawozdanie zostanie również 

zamieszczone na stronie internetowej.  

5. Zamieszczania na stronie internetowej terminów posiedzeń Komisji Rady. Odpowiedziała, że 

nie ma takiego wymogu, zawiadomienia są wysyłane listownie, ponieważ potwierdzenie 

odbioru świadczy, że zawiadomienie do Radnych dotarło. 

6. Naprawy szczelin powstałych w asfalcie na ul. Cmentarnej wyjaśniła, że pęknięcia w ulicy 

Cmentarnej zostały zalane asfaltem, zabezpieczone na zimę.  

W tej sprawie rozmawiała z Inspektorem Nadzoru, wykonawcami, którzy działają na naszym 

ternie i w innych gminach. Sytuacja wygląda w ten sposób, że wszystko uzależnione jest 

od użytej mieszanki asfaltu. Każda z dróg w naszej Gminie ma robione badania. Wszystkie 

mieszaniny użytego asfaltu spełniały wymogi. Nie jesteśmy w stanie uniknąć pęknięć, czy 

kolein, ponieważ uzależnione jest to od podłoża drogi oraz od warunków atmosferycznych. 

Wiosną dodatkowo będą zalewane spoiny. 

7. Podania informacji, w jakim celu rozsypywana jest ziemia na skwerze naprzeciw Szkoły Nr 1 

odpowiedziała, że na skwerze przy Szkole Podstawowej pracują pracownicy z Urzędu. Ziemia 

została zakupiona w celu niwelacji terenu, aby teren wyglądał estetycznie i wiosną można 

było zasiać trawę. 

8. Ogłoszenia przetargu na wynajem pomieszczeń w przychodni w Łojkach poinformowała, że 

odpowiednim czasie przetarg zostanie ogłoszony. O terminie przetargu Radni zostaną 

poinformowani. 

Radny Marek Kułakowski złożył interpelację w sprawie: 

1. Zamontowania lustra ulicznego na skrzyżowaniu ul. Konopnickiej z ul. Wspólną, 

odpowiedziała, że koszt lustra nie jest wysoki, lecz ustawienie wiąże się z wykonaniem 



 

11  

projektu organizacji ruchu. Obecnie na Ostrowach wykonywanych jest wiele inwestycji 

drogowych, dlatego z wszelkimi uzgodnieniami w sprawie projektu organizacji ruchu 

wstrzymano się. Ponadto różne są zdania mieszkańców w sprawie luster jedni są zadowoleni 

drudzy nie. Postawienie lustra wiąże się z wejściem w teren PKP. Uzyskanie zezwolenia może 

potrwać. Wniosek będzie wzięty pod uwagę. 

2. Przycięcia gałęzi drzew naprzeciw bloku nr 8 przy ul. 16 Stycznia wyjaśniła, że prace 

pielęgnacyjne wykonywane są w ramach posiadanych środków. Interpelacja będzie wzięta 

pod uwagę przy kolejnych wycinkach. 

3. Uruchomienia porad prawny dla mieszkańców Blachowni odpowiedziała, że nasza Gmina nie 

ma za dużo pomieszczeń ani też środków na zatrudnienie prawnika, który mogły udzielać 

porad mieszkańcom.   

4. Zainteresowanie wynajmem hali sportowej i dewastacji łazienek w hali odpowiedziała, że 

podczas „Przełajowej Ósemki” korzystało z łazienek dużo osób i były uszkodzenia, które 

zostały naprawione, ale nie można mówić o dewastacji.   

Zainteresowanie halą jest duże. 

Ad pkt. 20. 

Radny Krzysztof Imiołek wnioskował o zapoznawanie wszystkich Komisji branżowych 

z projektami uchwał dotyczącymi  utrzymaniu czystości i porządku w gminie. Do tej pory były 

przedstawiane jedyni na Komisji Budżetu. 

Przewodniczący Rady Henryk Kania odpowiedział, że wniosek ten będzie realizowany.  

 

Wiceprzewodniczący Rady Sławomir Lisek prosił Radnych, aby się nawzajem informowali 

o interpelacjach składanych w sprawie okręgu wyborczego innego Radnego. 

 

Wolne wnioski mieszkańców: 

Pani Irena Zawada podziękowała za wyłożenie kostką brukową ul. Sportowej. 

Wnioskowała o dostosowanie rozkładu jazdy autobusu linii nr 22 do linii 162, ponieważ emeryci 

przesiadający się w Łojkach korzystają z przejazdów bezpłatnych. 

Stwierdziła, że jakość wody w Blachowni jest nienajlepsza. 

 

Radna Małgorzata Sukiennik podziękowała za wymianę siatki przy boisku „ORLIK”, ponieważ 

dzięki temu jest na Osiedlu dużo ciszej. Podziękowała również za szybkie uprzątnięcie liści na ul. 

Parkowej. 

 

Ad pkt. 21. 

 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad, Przewodniczący Rady zamknął XXIV sesję Rady 

Miejskiej. 

 

Protokołowała         Przewodniczący  

Iwona Gawlik          Rady Miejskiej  

 

 

             Henryk Kania 

 

 


